

AMERICAN COMMITTEE
FOR THE EDUCATION
OF RUSSIAN YOUTH IN EXILE

9, RUE MICHELET (6^e)

PARIS, LE 6 Mars 1931.

Cher Monsieur,

Le Comité dont vous avez bénéficié d'une bourse pendant la durée de vos études, a terminé son activité le 31 Juillet 1930 après dix ans de travail.

Il lui reste, cependant, quelques étudiants qui ont encore besoin de l'aide du Comité durant l'année scolaire prochaine 1930-1931.

Ne voudriez-vous pas, en reconnaissance de la chance qui vous a été offerte, envoyer une petite somme (si petite qu'elle soit) au Comité (9, rue Michelet, Paris VI^e) afin que ces étudiants puissent, comme vous, obtenir leur diplôme. (Prière d'adresser les mandats au nom de Mr. Seth T. Gano, Trésorier du Comité), 199 Washington st. Boston, Mass.

En même temps le Comité vous serait très obligé de lui communiquer votre adresse actuelle, ainsi que le genre de vos occupations professionnelles.

Croyez, cher Monsieur, à mes vœux sincères pour votre avenir et à mes meilleurs sentiments.

Thomas Whittemore

Boris Timtchenko, Esq.,
Washington D.C.

Thomas WHITTEMORE
Directeur du Comité



Letter

AMERICAN COMMITTEE
for the education
of Russian youth in exile
9, rue Michelet (6e)

Paris, March 6, 1931

Dear Sir,

The Committee that gave you a scholarship during your studies stopped its activities on July 31, 1930 after 10 years of activity.

However, there are still some students who need the Committee's assistance for the next academic year 1930-1931 [*sic*].

In recognition of the opportunity that you had, would you not like to send a small amount (no matter how little) to the Committee (9, rue Michelet, Paris VIe) so that the students could receive their diplomas as you did. (Please send the money orders in the name of Mr. Seth T. Gano, Committee Treasurer), 199 Washington St., Boston, Mass.

The Committee would appreciate it if, at the same time, you would send it your present address and the type of your professional work.

Kindly accept my best wishes for your future.

Boris Timtchenko, Esquire
Washington, DC

Sincerely yours,
[signature]
Thomas WHITTEMORE
Director of the Committee

Envelope

AMERICAN COMMITTEE
for the education
of Russian youth in exile

stamp with illegible post marks

9, rue Michelet, 9
Paris VIe

Boris Timtchenko, Esq.
1522 Connecticut Avenue
WASHINGTON, DC
USA

Please forward